

Title (en)
Locking unit for a pump housing and pump

Title (de)
Rasteinrichtung für ein Pumpengehäuse und Pumpe

Title (fr)
Dispositif d'arrêt pour un boîtier de pompe et pompe

Publication
EP 2495447 A2 20120905 (DE)

Application
EP 12157678 A 20120301

Priority
DE 102011005140 A 20110304

Abstract (en)
The latching device (16) has an elongated latching hook (19) with a latching projection (20). A latching opening (30) for outwardly bounding snap tab (31) is formed in the housing portion (14), and the latching projection is provided on latching opening. One introduction bar (36) with an insertion bevel (37) for the latching hook is arranged in the underside of latching opening. Two latching tabs (40) are engaged into latching opening and provided with a free tab end projected into the path of latching hook when inserted into the latching opening. An independent claim is included for pump.

Abstract (de)
Eine Rasteinrichtung (16) für ein Pumpengehäuse (12) zur Herstellung einer lösbarer Rastverbindung zwischen zwei Gehäuseteilen (13,14) weist an einem ersten Gehäuseteil (13) einen länglichen Rasthaken (19) auf mit einem Rastvorsprung (20) an der Oberseite und Einführschrägen (23,24) an Oberseite und Unterseite. Am zweiten Gehäuseteil (14) ist eine Rastöffnung (30) vorgesehen mit einer die Rastöffnung (30) nach außen begrenzenden Rastlasche (31), an der der Rastvorsprung (20) anliegt. An der Unterseite der Rastöffnung (30) ist ein Einführsteg (36) mit einer Einführschräge (37) für den Rasthaken (19) angeordnet. Zwei Sicherungslaschen (40) greifen seitlich in die Rastöffnung (30) ein und ragen mit einem freien Laschenende (41) in den Weg des Rasthakens (19) beim Einsticken in die Rastöffnung (30). Sie verhindern ein ungewolltes selbstdurchtrennendes Lösen der Rastverbindung durch Bewegen des Rasthakens (19) nach unten.

IPC 8 full level
F04D 29/42 (2006.01); **F04D 29/62** (2006.01)

CPC (source: EP US)
F04D 29/426 (2013.01 - EP US); **F04D 29/628** (2013.01 - EP US); **Y10T 292/0911** (2015.04 - EP US); **Y10T 292/0926** (2015.04 - EP US)

Citation (applicant)
EP 2150165 A2 20100210 - BSH BOSCH SIEMENS HAUSGERÄTE [DE]

Cited by
DE102017215107A1; WO2017140334A1; WO2021001069A1

Designated contracting state (EPC)
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME

DOCDB simple family (publication)
EP 2495447 A2 20120905; EP 2495447 A3 20140827; EP 2495447 B1 20200722; DE 102011005140 A1 20120906;
DE 102011005140 B4 20130627; PL 2495447 T3 20210125; US 2012224959 A1 20120906; US 9011095 B2 20150421

DOCDB simple family (application)
EP 12157678 A 20120301; DE 102011005140 A 20110304; PL 12157678 T 20120301; US 201213410653 A 20120302